
Karanténa 8 

 

 

V 7. lekci elfu si prostudujte paradigmata skloňování přídavných jmen, zkuste si udělat 

cvičení 4 z téže lekce. 

 

Tvrdá a měkká adjektiva mají v podstatě stejné koncovky při skloňování, jen u měkkých 

(синій, синя, синє, сині) je potřeba pamatovat na zachování měkkosti, čehož docílíme 

použitím jotovaných písmen, popřípadě spojením měkkého znaku a –o- (синього, синьої). 

 

Adjektiva mužského a středního rodu mají stejné tvary kromě nominativu a akuzativu. 

 

Na závěr si zkuste udělat opakovací cvičení z 10. lekce elfu. 


